
Referat BESTYRELSESMØDE GFØ, 10.11.2020 
 
Tilstede var: Terese (PA12), Evy (KA16), Jens K (KA4), Vitus (PA9), Morten (PA13), Ramus (KA?), Dalgas PA8; 
referent) 

 
Ad.1.: Præsentationsrunde 

Medlemmerne præsenterede sig selv ved navn, bopæl og profession  

 

Ad.2: Generalforsamlingen  

- Hver beboer bør kort præsentere sig; måske en anden opstilling, som selvfølelig er corona-

certificeret 

- Nye bestyrelsesmedlemmerne undrede sig over at der er to organisationer, hvilket blev 

forklaret. Bl.a. er Vejlavet qua vedtægterne stort set umulig at opløse.  

- Kunne man i stedet holde bestyrelsesmøderne samlet – hver gang? Dette tages op til et 

kommende bestyrelsesmøde.  

  

Ad.3.: Vedtagelse af dagsorden for mødet og godkendelse af forretningsorden (bilag 1)  

- Dagsorden vedtaget.  

- Gennemgang af forretningsorden udsættes til næste øde  

 

Ad.4: Valg af referent  

Dalgas valgtes til referent. Fremover skal referatet gå på tur.  

 

Ad.5: Drift af hjemmeside, nyhedsmail og GFØ-Posten ved Jens og Christian  

Jens påtog sig følgende opgaver:  

- Nødvendig drift af hjemmesiden dvs. oplægning af referater.   

- - Udsendelse af nyhedsbreve 

- Terese gennemgår hjemmesiden for henvisninger til kalenderen med henblik på at få slettet disse, 

således kalenderen kan nedlægges.  

- Fremover bruges nyhedsfunktionen, nyhedsbreve og Facebook til at informere om aktiviteter.  

 

Ad.6: Økonomisk status 2020 ved Jens 

- Der indestår 52.400,- dkk på kontoen.  Der er ikke opkrævet kontingent endnu, men dette 

igangsættes nu med indbetalingsfrist den 1. december.  

- Bestyrelseshonorarer og mødekompensation er ikke udbetalt. 

- Vejlav skyldes desuden GFØ 10.000,- dkk  

 

Ad.7: Vejens status – nyt fra Vejlaug ved Evy  

Vejlavet har afsendt forslag til kommunen om afspærring af vejene midt på. 

Ende-ejendommene skal tages i ed og dette er igangsat.  

 

Ad.8: Aktiviteter, herunder beskæring af træer, lugning af bede, julemarked og lystænding.  

3 partnerskabstræer er nu plantet, samt ny lind plantes i kommende uge på KA.  

Jule-loppemarked er aflyst, men lygtetændingsfesten bliver den 29.11. kl. 16:00.  

Qtræbeskøæring 6. marts 2020, kl. 10:00. Vitus undersøger prisen på håndholdte save og indkøber. 



 

Ad.10: Status på beplantningsprojekt ved Morten og Vitus.  

Møde med Kongedybs Alle beboere om pergola; alle er velkomne, 23.1.2021, kl. 10:30  

 

Ad.11: Siden sidst 

- Nye tilflyttere/salg af huse og lejligheder ved Christian: KA12st er til salg; alle nye 

beboere er blevet hilst på ved Evy 

- Nye vedtægter ved Christian -  fortsat i proces 

- Forslag om retningslinjer ift. arbejde på husene og i haven i weekenderne: Forslag 

udgår 

 

Ad.12.: Næste bestyrelsesmøde  

3. marts 2021, kl. 19:30 - 21:30, hvor bl.a. kommende generalforsamling planlægges. Dalgas tjekker 

dato med Vejlaug.  

 

Ad.13: Evt.  

- Terese vil gerne stå for et aktivitetsudvalg, som også til events udenfor.  

- Fællessangen genoptages hver mandag kl. 18:30 på Prøvestens Alle. I julemåneden mødes 

dagligt kl. 18:30 frem til og med den 24.12.2020 

 


